
 

 

 

      
   

Interpellation      

Till ansvarigt regionråd 

 

Angående subventionerade naprapater i hela länet 

Region Västmanland har för närvarande avtal med sju naprapater i Hallstahammar, Köping, 
Sala och Västerås. Efter den senaste upphandlingen av naprapater har invånarna i norra länet 
(Fagersta, Norberg och Skinnskatteberg), inte längre tillgång till regionsubventionerade 
naprapatbehandlingar, något som de som bor i övriga länsdelar har. 
 
Subventionerade naprapatbesök kostar som ett besök hos vårdcentralen, det vill säga 170 kr 
eller 0 kr för den som har frikort. Besök som inte subventioneras av regionen kostar från 500 
kronor och uppåt. Avtalsperioden för kiropraktorer och naprapater gäller från och med 1 
januari i år och hela nästa år. Det finns även möjlighet att förlänga avtalet 2 gånger ett år. Den 
här avtalsperioden köper regionen tjänster för åtta miljoner kronor från privata utförare i 
stället för tio som föregående år. Målgruppen är sedan årsskiftet endast vuxna över 20 år.  
 
  
Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 

- Varför har regionen tagit bort subventionerade naprapatbehandlingar i norra länet? 
- Vad kommer du att göra för att förbättra situationen för berörda patienter? 
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